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Zápis z ustavujícího zasedání zastupitelstva MČ Praha – Nedvězí ze dne 30. 09. 2019  

od 18:00 hod. konané v knihovně úřadu ÚMČ Nedvězí 

 

Přítomni: Karolina Trnková JUDr. Ivan Nejedlý, Pavla. Moravcová, Václav Pokorný, Václav Mlejnský, Ilja 

Žežulka, Jitka Okrouhlá. 

Úvod (Paní Karolina Trnková pověřena vedením MČ Praha -Nedvězí) 

Paní Karolina Trnková přivítala přítomné zastupitele a občany na ustavujícím zasedání zastupitelstva MČ. 

 

Složení slibu nově zvolených členů zastupitelstva MČ Praha – Nedvězí, předsedající paní Karolina Trnková 

přednesla slib členů zastupitelstva, a následně každý člen zastupitelstva povstal a zvedl ruku se slovy 

„slibuji“, členy zastupitelstva MČ Praha – Nedvězí se tímto stali:  

Paní Karolina Trnková 

Pan JUDr. Ivan Nejedlý 

Paní Pavla Moravcová 

Pan Václav Pokorný 

Pan Václav Mlejnský 

Složení slibu podle §50 odst. 3 zákona 131/2000 Sb. ve znění pozdějších předpisů je součástí tohoto zápisu. 

  

Hlasování 

 

2. Schválení návrhové komise - Pavla Moravcová, Václav Pokorný 

a ověřovatelů – Václav Mlejnský, JUDr. Ivan Nejedlý. 

        Hlasování: jednomyslně schváleno 
1. Schválení programu jednání.        

        Hlasování: jednomyslně schváleno 
 

3. Volba starosty: navržený kandidát paní Karolina Trnková.      

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

Paní Karolina Trnková byla zvolena neuvolněnou starostkou MČ Praha – Nedvězí na volební 

období od 30. 9.2019-2022. 

 

4. Volba místostarosty: navrženým kandidátem je pan JUDr. Ivan Nejedlý     

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

Pan JUDr. Ivan Nejedlý byl zvolen neuvolněným místostarostou MČ Praha - Nedvězí na 

volební období od 30. 9. 2019 -2022.  

 

5. Volba předsedy kontrolního výboru: navržena Pavla Moravcová          

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

6. Volba předsedy finančního výboru: navržen Václav Pokorný 

        Hlasování: 4 hlasy pro, 1 proti (VP) 

 

7. Volba inventarizační komise ve složení předseda: JUDr. Ivan Nejedlý 

             členové: Ilja Žežulka, Jitka Okrouhlá  

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

8. Schválení odměn zastupitelů MČ Praha – Nedvězí. 

Odměňování členů zastupitelstva MČ Praha – Nedvězí se bude řídit nařízením vlády č. 318/2017 Sb. 

ve znění pozdějších předpisů. Výše odměn zastupitelů bude součástí Usnesení z ustavujícího 



2 / 5 

zasedání zastupitelstva. Výše odměny neuvolněné místostarostky MČ Praha – Nedvězí činí 13.158,- 

Kč, výše odměny neuvolněného místostarosty činí 13.158,- Kč, výše odměn předsedů výborů byla 

stanovena ve výši 2.631,- Kč, a odměna člena zastupitelstva činí 1.316,- Kč. 

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

9. Schválení Závěrečného účet MČ Praha – Nedvězí a Účetní závěrky za rok 2018 - zastupitelstvo 

schvaluje s výhradami.  

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

10. Zastupitelstvu byla předložena zpráva o provedených nápravných opatřeních založených na 

přezkumu hospodaření za rok 2018.   

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

11. Výběrové řízení na zhotovitele akce „Řešení havarijního stavu opěrné zdi v ulici Rokytné“. 

Doporučením výběrové komise je společnost EMG ENERGY s. r. o. s celkovou cenou 1.026.945,15 

Kč. Zastupitelstvo pověřuje paní starostku k uzavření smlouvy s vítězem výběrového řízení. 

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

12. Vyvěšení záměru na prodej osobního automobilu Škoda Felicia v majetku MČ Praha – Nedvězí.  

        Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

13. Požadavek paní Kulichové na uhrazení právních služeb a nemajetkové újmy spojených se soudním 

sporem o pozemek, ve výši 195.930,- Kč. Zastupitelstvo pověřuje starostku MČ k jednání o  

mimosoudním vypořádání. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

14. Žádost pana Jiřího Balého ze společnosti Technik Bulding s. r. o, který zastupuje manžele Jechovi 

k dopravnímu napojení na pozemky 116, 117/2 v k. ú. Nedvězí u Říčan, jedná se o sjezdy na ulici 

Slámovou na základě předložené projektové dokumentace. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

15. Rozpočtové opatření č. 13 - úprava rozpočtu, dofinancování odstranění havarijního stavu opěrné zdi 

v ulici Rokytné. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

16. Rozpočtové opatření č. 11 finančního vypořádání ve výši 18.900,- Kč podíl na soudním poplatku za 

soudní řízení s paní Jiráskovou a 75,- Kč vrácení poplatku za psa. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

17. Zastupitelstvo pověřuje starostu ke krokům směřujících ke směně části pozemku 111/1a a 112/1 v k. 

ú. Nedvězí u Říčan 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

18. Zastupitelstvo pověřuje starostu k prezentování nesouhlasného stanoviska k navrhovanému 

obchvatu Říčan z důvodu dotčení chráněné krajinné oblasti na katastru MČ Praha – Nedvězí 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

19. Rozpočtové opatření, přesun z VHČ na HČ ve výši 108 000,- Kč 

Hlasování: jednomyslně schváleno 
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20. Zastupitelstvo schvaluje zpracování projektové dokumentace na zhotovení vodovodní a kanalizační 

přípojky při ulici Slámova č. p. 87/11 (na konečné autobusové zastávky) za částku 26. 000,- Kč 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

21. Zastupitelstvo pověřuje starostku MČ k vypracování směrnice na podepisování objednávek, 

alternativně je možno řešit nařízením starosty. 

Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

22. Zastupitelstvo MČ posoudilo žádost projektanta pana Lukáše Zídka, který zastupuje manžele 

Rejmánkovi ve věci napojení zahradního skladu na pozemku 276/2 v k. ú Nedvězí u Říčan při ulici 

Hájové. Předložený projekt odporuje § 21, odst. 2 vyhlášky č. 501/2006 Sb. o obecných požadavcích 

na využívání území. 

Hlasování: jednomyslně neschváleno 

Bere na vědomí: 

 

1. Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 12. úprava výdajů v rámci rozpočtu. 

Reagovala paní starostka Karolina Trnková: jedná se o zaplacení odvodu sociálního a 

zdravotního pojištění za zaměstnance DPČ a finanční prostředky na vybudování chodníku.  

 

2. Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 2 a 3, žádost o změnu charakteru dotace 

z investiční na neinvestiční (u RO č. 3 se změna týká pouze prostředků na rekonstrukci místností na 

úřadu MČ). 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: důvodem je skutečnost, že se nejednalo o 

investiční dotaci nýbrž o opravu. 

 

3. Zastupitelstvo bere na vědomí žádost o vydání souhlasu ke společnému řízení pro vydání územního 

souhlasu a ohlášení stavby ze dne 21. 6. 2019, jedná se o půdní výstavbu a vybudování přístřešku na 

pozemcích. 178, 179, 180, 182/5, 182/6, vše v k. ú. Nedvězí u Říčan. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: jedná se o objekt vymezený ulicemi Ke Statku a 

Pánkova k vybudování parkoviště. 

  

4. Zastupitelstvo bere na vědomí Odeslání seznamu požadavků na dotace z rozpočtu hl. města Prahy na 

rok 2020   

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: jedná se např. o nákup multifunkčního traktoru 

a vybudování parkoviště pro zaměstnance úřadu. 

 

5. Vícepráce na opravě chodníku na konečné zastávce autobusu z důvodu větší mocnosti bouraného 

asfaltu ve výši 7.502,- Kč a podlaha autobusové zastávky ve výši 9.123,- Kč. 

 

6. Zastupitelstvo bere na vědomí zaslání žádosti TSK o úpravu křižovatky v ulici Pánkova, Přátelství, 

Královic a Nedvězí. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: důvodem je špatný stav komunikací a vyšší počet 

dopravních nehod.  

7. Zastupitelstvo bere na vědomí vyjádření panu Konvalinkovi z Odboru s hospodaření s majetkem 

Magistrátu hl. města Prahy ve věci pronájmu pozemků ve správě MČ pro pana Oldřicha Dvořáka 

v prostoru Jordánku. 
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 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: zamítavá odpověď z důvodu vynakládání 

finančních prostředků MČ v dané lokalitě - bezpečnostní prořez porostů atd. a v budoucnu 

zřízení klidové zóny pro občany na předmětných pozemcích. 

 

8. Zastupitelstvo bere na vědomí žádost paní Soni Rejmánkové o posekání zarostlé části ulice mezi ulicí 

Hájovou a Břízovou. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: pozemky byly posekány. 

 

9. Zastupitelstvo bere na vědomí poptávku na vytvoření cenové nabídky ve věci vybudování projektu 

připojení objektu č. p. 87/11 Slámova (domek u otočky konečné autobusu) na vodovodní řád a 

splaškovou kanalizaci. 

 Reagoval pan zastupitel Václav Pokorný viz. bod 20 tohoto zápisu. 

 

10. Zastupitelstvo bere na vědomí odpověď panu Singrovi ohledně kanalizace na pozemku ve správě MČ  

p.č.. 140/15 v k. ú. Nedvězí u Říčan v ulici Lednové. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková a pan zastupitel Pokorný: pan zastupitel Pokorný 

podniká kroky k nápravě majetkoprávních vztahů, které by vedly k převzetí kanalizace v ulici 

Lednová do správy PVK, po předání by náklady na opravu kanalizace převzala PVK. 

 

11. Zastupitelstvo bere na vědomí Odpověď paní Černíkové na zprávu týkající se pozemku č. 175/1 v k. 

ú. Nedvězí u Říčan a stavby vozovky na pozemcích parc. č. 182/4 a 182/7, vš  v k. ú. Nedvězí u 

Říčan. 

 Reagovala paní Jitka Okrouhlá, která připomíná, že je třeba komunikaci III. třídy v ulici Ke 

Statku ocenit a následně zařadit do majetku MČ. 

  

12. Zastupitelstvo bere na vědomí zaslání tabulek odboru investičnímu magistrátu hl. města Prahy se 

seznamem komunikací a názvy 2. etap na rekonstrukci se seznamem komunikací v MČ Praha – 

Nedvězí. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: jedná se o seznam komunikací, na kterých by 

měla proběhnout rekonstrukce, rozděleno do 2 etap. 
 

13. Zastupitelstvo bere na vědomí odpověď panu Burešovi na jeho žádost o instalaci houpačky na dětské 

hřiště v MČ Praha – Nedvězí. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: z rozpočtu budou v příštím roce uvolněny 

prostředky a bude na dětské hřiště zakoupena houpačka pro nejmenší děti. 
 

14. Zastupitelstvo bere na vědomí zaslanou žádost náměstku primátora ing. Petrovi Hudečkovi o 

dofinancování dotace na řešení havarijního stavu opěrné zdi v ulici Rokytná na základě 

podrobnějšího geologického průzkumu. 

 

15. Zastupitelstvo bere na vědomí cenové nabídky a následně objednávku na opravu 2 komínů na 

objektu Břízova 49/2  ve správě MČ Praha – Nedvězí v celkové částce 20.838,- Kč. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: tato akce již byla realizována, důvodem byl 

havarijní stav obou komínů. 
 

16. Zastupitelstvo bere na vědomí souhlasné vyjádření panu Konvalinkovi z Odboru hospodaření 

s majetkem Magistrátu Hl. m. Prahy ke směně pozemků mezi panem Miškovským a Magistrátem Hl. 

m. Prahy. Ke stejné smlouvě dal IPR Praha nesouhlasné stanovisko. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková. MČ odeslala souhlasné stanovisko, důvodem je, 

že pan Miškovský v dané lokalitě již pozemky vlastní. 
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17. Zastupitelstvo bere na vědomí zaslanou žádost panu Šetlíkovi z firmy Bohemia HOME a. s. majitel 

pozemku 274/20 v k. ú Nedvězí u Říčan o posekání plevele na tomto pozemku  

 

18. Zastupitelstvo bere na vědomí obdrženou objednávku na zábor veřejného prostranství firmou 

DYMOS s. r. o. na pozemku č. 152/2 v k. ú. Nedvězí u Říčan. 

            Reagovala paní starostka Karolina Trnková: jednalo se dočasnou skládku zeminy při opravě 

mostu R-032. 
  

19. Zastupitelstvo bere na vědomí vyúčtování za opravu UNC nakladače ve výši 24.805,- Kč od firmy 

Hydrotex Praha s. r. o.  

  

20. Zastupitelstvo bere na vědomí zakoupení čistícího stroje do majetku MČ na odstraňování plevele z  

chodníků cena ve výši 107.274,14,- Kč od firmy Michaelis, Německo. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: stroj byl otestován, postupně budou čištěny 

komunikace v obci. 

 

21.  Zastupitelstvo bere na vědomí zamítavé stanovisko na žádost paní Marouškové k příspěvku na 

pořízení nové kuchyňské linky ve správě MČ Praha Nedvězí. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: paní Marouškové byly nainstalovány akumulační 

kamna, bylo opraveno zastřešení vchodu a opravena terasa, více prostředků v tomto roce MČ 

již neposkytne. Pokud v budoucnu bude MČ přispívat všem nájemcům na zakoupení 

kuchyňské linky, k této žádosti se vrátíme. 

 

22. Zastupitelstvo bere na vědomí objednávku na vypracování projektu zajištění havarijního stavu 

opěrné zdi v celkové výši 228.932,- Kč. 

  

23. Zastupitelstvo bere na vědomí objednání bezpečnostního řezu kanadského topolu u Jordánku, 2 dubů 

nad zastávkou v ul. Hájová a revitalizace dubové aleje v ulici k Radhošti v souhrnné částce 120.320,- 

Kč, revitalizaci provede arboret Kajetán Bek. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková: realizace proběhne do konce roku a bude ji 

provádět firma Kajetán Bek, hrazeno z dotace Magistrátu hl.Prahy. 
 

24. Zastupitelstvo bere na vědomí usnesení odboru pro místní rozvoj, územní plán a památkovou péči 

k neschvalování nových návrhů pořizování Územního plánu SÚ hl. město Prahy. 

 Reagovala paní starostka Karolina Trnková za MČ Praha – Nedvězí byly podány 2 žádosti na 

změnu územního plánu ve zrychleném řízení. 
 

25. Zastupitelstvo bere na vědomí vyhlášení grantového programu Odboru sociálních věcí Magistrátu hl. 

m. Prahy v oblasti prevence kriminality pro rok 2020.   

 

Zasedání se zúčastnilo 7 hostů 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:07 hod  

Zaznamenal a zpracoval Ilja  Žežulka, Václav Pokorný 

Přečteno, skončeno, podepsáno. 

 

Karolina Trnková      Ověřovatelé: 

Starostka MČ       JUDr. Ivana Nejedlý 

 

      

Václav Mlejnský 

 


